#### 無限創意 百變美點

自家製麵包除了新鮮、無添加外,更可按個人口味炮製多 款美味包點,讓健康好滋味無限放大。

#### **Endless Possibilities**

Use German Pool's Bread Makers to bake fresh and additives-free breads at home. Add personalised ingredients to create original and healthy loaves too!



Basic Bread 白麵包



French Bread 法式麵包



Whole Wheat Bread 全麥麵包 Cheese & Herb Bread 芝士香草麵包









Dough 生麵糰

Udon Noodle Dough 烏冬麵糰





產品規格及設計如有變更,恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。 Specifications are subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.

If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

#### 國 寶 ( 香 港 ) 有 限 公 司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED



十爪灣新寶丁商中心始結 Upper G/F. Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

佛山市順德區大良街道 8 Xiroxiang Road, Wusha, Daliang, T. +86 757 2219 6888 五沙新翔路9號 Shunde District, Foshan City

灣行駱克總置家中心2樓 2/F, iHome Centre, Lockhart Road, Wan Chai T. +852 3110 2030 使利喇街實豐工業大廈 R. de Francisco Xavier Pereira















www.germanpool.com 德國寶 (香港) German Pool HK









#### 有機,無添加 享受健康每一天

一頓營養豐富的早餐少不了新鮮美味的麵包,德國寶自家 製麵包機讓你安坐家中,自選有機健康食材輕鬆製作,確 保不含防腐劑或添加劑。自家製麵包機配備10多種內置 程式和智能酵母及配料投放功能\*,只要輕按功能鍵,各 款特色麵包準時自動新鮮出爐,份量足夠全家大小分享!

#### **Start Your Day Organically & Additives-Free**

A healthy day starts with a good breakfast. German Pool's Homemade Bread Makers let you effortlessly bake bread at home, using fresh ingredients with no additives. Equipped with 10+ built-in programmes, and two automatic dispensers – one for yeast and another for toppings\* - all you have to do is select a programme and delicious bread can be had all day, every day!

- \* Homemade Bread Maker BMR-7076 only



# 智能酵母及配料投放 **Auto Yeast and Topping Dispensers**



創新自動酵母投放盒設計,能根據預設程 式自動於製作過程適時投放酵母。

Innovative auto yeast dispenser timely dispenses yeast according to the preset programme.

Auto Yeast Dispenser



另備自動配料投放盒,可加入各種乾果或 果仁,毋須限時限刻手動添加,製作麵包 份外輕鬆。

Fruits and nuts can also be automatically dispensed through the topping dispenser.

## 3D烘烤效果更均匀 3D Enhanced Baking Effect



內置上下雙發熱管,3D立體烘烤,效果 均匀,整個麵包都鬆軟美味。

The upper & lower duo heating elements create a 3D baking effect which offers an enhanced overall bread texture.

## 14個內置程式 **14 Preset Programmes**



預設程式除可自動製作白麵包、全麥麵包 及法式麵包等多款不同麵包外,更可一按 即製年糕、麵糰及果醬,真正一機多用。

The built-in programmes automatically bake different styles of bread, including whole wheat, French and European, even rice cake, dough and jam can be made in one go.

#### 簡易自創DIY口味 **Fully Custom-Made Flavours**



輕觸式操作面板,可自選烘烤金黃度、麵 包重量及製作時間,更設4個DIY程式,讓 你創造最合個人口味要求的麵包。

Control panel with soft touch buttons let you choose crust colour, size, and production time. There are also 4 DIY programmes for you to customise the taste and texture of your bread.

## 無添加製作過程有益健康 Wholesome Baking



製作麵包的過程可加入乾果、果仁等有 益食材,全自家製作,確保天然及不會 濫加偶氮二甲醯胺等各種不必要的化學 劑,對健康更有保障。

With this Bread Maker, you can be sure there are no artifical additives in your wholesome loaf. You can also add dried fruits, nuts, and other nutritious ingredients as a health bonus!



# 兩種麵包尺寸及三種烘焙顏色 2 Loaf Weight and 3 Crust Colour Options



可自選製作750克及1000克兩種尺寸的麵包 份量足夠全家分享,大小家庭均適用。

Two loaf weight options for making 750g and 1000g bread. There is enough to share for families both big and small.



麵包機更設有淺、中及深三種烘焙顏色,不 同烘焙程度滿足不同喜好。

There are also three crust colours - light, medium and dark, for different preferences.

# 透明視窗 **Transparent Viewing Window**



麵包機上蓋配備透明視窗,透視烹調過 程,輕鬆掌握烘焙程度,亦為親子入廚 增添無限樂趣。

Equipped with transparent viewing window, allow easy monitoring of the ongoing baking process, and make much more fun for family time.

# 12個預設程式 **12 Preset Programmes**



內置12個程式,除可自動製作白麵包、全 麥麵包及法式麵包等多款不同麵包外,更 可一按即製麵糰、果醬,發揮創意烘焙各 式美味包點,真正一機多用。

12 built-in preset programmes automatically bake different styles of bread, including basic, whole wheat, and French, even dough and jam can be made.

## 13小時預約定時 13 Hours Delay Timer



超長13小時預約定時功能,只需在睡前加入 材料,選定程式,早晨就能在麵包的香味中 醒來,使用簡單方便。

13 hours delay timer for easy operation. Just put in ingredients and select a programme before you go to bed, and you will wake up to the flavour of bread the next morning.

## 無添加製作過程有益健康 **Wholesome Baking**



製作麵包的過程可加入乾果、果仁等有益 食材,全自家製作,確保天然及不會濫加 偶氮二甲醯胺等各種不必要的化學劑,對 健康更有保障。

With this Bread Maker, you can be sure there are no artifical additives in your wholesome loaf. You can also add dried fruits, nuts, and other nutritious ingredients as a health bonus!